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Protokoll Styrelsemöte 21061123
Närvarande: Ordförande Dan Skarrie

Kassör Linda Sandin

1. Mötet förklarat öppet

2. Dagordning godkändes

3. Genomgång av föregående protokoll

- det finns för närvarande ingen valberedning. Vi bör arbeta för att ha en inför årsmötet 
2017.

- Linda fortsätter att undersöka möjligheterna, kostnaderna och eventuella fördelar med 
att byta till LED-belysning i gatubelysningen.

- Det arvode som utgår för uppfyllt styrelsearbete kan inte bytas mot exempelvis 
restaurangbesök. Ett arvode är en ekonomisk transaktion som man antigne erhåller 
eller avstår.

- Linda ser över för- och nackdelar med att byta bank för samfälligheten.

4. Det har inkommit ett klagomål på det fartgupp som byggdes på Busksångargatan. 
Den som inlämnat klagomålet är inte medlem i samfälligheten. Det finns inga 
formella fel på farthindret men vi kommer att sätta upp skyltar i anslutning till hindret 
för att vara tydliga.

5. Nästa möte beslutades till 20170116 hos Ingrid Westergården
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